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Zastupitelstvo obce L u k á, okres Olomouc 

Z á p i s 

z  3. zasedání Zastupitelstva obce Luká, konaného dne 15. prosince 2022 v 17.00 hodin v SVC 

Luká. 

Přítomni:      dle prezenční listiny -  7 členů (p. Lakomý, p. Sasák omluven) 

Zápisem pověřena: p. Šimíčková 

Ověřovatelé zápisu:    p. Kovář M., p. Kovář J. 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení                        

2. Kontrola plnění usnesení  

3. Rozpočet obce pro rok 2023 

4. Rozpočet ZŠ a MŠ Luká pro r. 2023, střednědobý výhled rozpočtu 

5. Rozpočtová změna 

     6.   Doklady k akci „Posílení vodního zdroje pro obec Luká“ 

     7.   Doklady k akci „Oprava místních komunikací Luká, Střemeníčko“ 

     8.   Navýšení vodného a stočného 

     9.   Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene 

   10.   Vstup do DSO Region Moravská cesta 

   11.   Obecně závazná vyhláška obce Luká  

   12.   Pozemky v k.ú. Bouzov 

   13.   Smlouvy zaměstnanců obce 

   14.   Platový řád zaměstnanců obce 

   15.   Webové stránky obce 

   16.   Mapová aplikace 

   17.   Změna názvu DPS 

   18.   Dohoda o pronájmu sálu pohostinství Luká 

   19.   Žádost o pronájem parkovacího stání v hasičské zbrojnici Veselíčko 

   20.   Různé 

   21.   Diskuse  

Hlasování zapsáno v počtu hlasů: pro – proti – zdržel se. 

Průběh jednání: 

Zasedání zastupitelstva řídil starosta p. Jan Burian, který přivítal přítomné. Navrhl za 

ověřovatele zápisu p. Kováře M. a p. Kováře J., zapisovatelem p. Šimíčkovou. Za členy 

návrhové komise navrhl Bc. Navaru, p. Pluháčka a Ing. Spáčila, PhD. 

 

Hlasování o návrhu: 7 – 0 – 0 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu dnešního zasedání, bod 12 přesunul před bod 

3 z důvodu přítomnosti starostů obcí Hvozd a Bouzov. Bod 7, 11 a 17 navrhl vyřadit. Do bodu 

Různé navrhl – Územní plán (Létající pořizovatel), Smlouvy o dílo – Litovelská geodezie. 

 

Hlasování o programu: 7 – 0 – 0 
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2. Kontrola plnění usnesení 

Kontrolu plnění usnesení z minulého zasedání obecního zastupitelstva přečetl p. Kovář J.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z minulého 

zasedání zastupitelstva obce Luká. 

Hlasování: 7 – 0 - 0 

3. Pozemky v k.ú. Bouzov 

a) Prodej spoluvlastnického podílu 34/208 části pozemku parc.č. 175/1, lesní pozemek, v k.ú. 

Bouzov 

Burian: Jedná se o pozemky v Bouzově. Bod byl již několikrát přesunut. Nemáme příjezdovou 

cestu do společného lesa. Proto jsme jim nabídli tenhle pozemek a oni nám prodají část svého 

(cestu do lesa). Nyní musíme schválit prodej a nákup pozemků. 

Foltýn: Cena byla domluvená 100 Kč/m2.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje prodej spoluvlastnického podílu 34/208 

části pozemku parc.č. 175/1, lesní pozemek, v k.ú. Bouzov, obec Bouzov o výměře 242 m2, za 

cenu 100 Kč/m2, firmě Dakosta, s.r.o., nábř. Přemyslovců 867/8, 779 00 Olomouc. 

 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

b) Nákup částí pozemků do spoluvlastnictví obcí 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje nákup částí pozemků do spoluvlastnictví 

obcí (34/208 obec Luká) parc.č. 173/52  orná půda, o výměře 71 m2 a par.č. 173/58 orná půda, 

o výměře 22 m2,vše v k.ú. Bouzov, obec Bouzov, za cenu 100 Kč/m2. 

 

Hlasování: 7 – 0 - 0 

Foltýn: Koupi pozemku zaplatí Bouzov (cesta bude patřit nám). 

Burian: Teď jsme schválili koupi do společného. 

Foltýn: Dobře, bude to cesta, mělo by to být jen Bouzova, ale na tom se můžeme později 

domluvit. 

 

c) Zveřejnění záměru na vypořádání spoluvlastnických podílů 

Burian: V dozorčí radě Bouzovských lesů máme člověka, který nás absolutně neinformuje o 

Bouzovských lesích. Máme dělat výměnu, vypořádání obcí, kde se jedná o cca 50 pozemků, a 

já absolutně o tom nic nevím. Když ho zastavím na ulici, on mi řekne, ať se zeptám na Bouzově. 

Máme tady starosty z Bouzova a Hvozdu, kteří nám situaci vysvětlí a já jim za to děkuju. 

Šmíd: Jedná se o nelesní pozemky, které Bouzovské lesy nepotřebují. Chceme, aby je vlastnily 

obce, které je mají v katastru. Vypsali jsme je, podle podílů se vypočítaly metry krát 20 Kč/m2. 

U Luké se jedná o pozemky na Březině – to jsou pozemky u jeskyní a jeden pozemek nad 

Březinou. Nejvíce pozemků má Bouzov. Luká by měla zaplatit 61.428 Kč. 

Burian: Luká, Vojtěchov nebo Milkov, to jsou pozemky jasné (cesty, malé louky, atd.). Já mám 

problém s pozemkem v centru Bouzova. 

Foltýn: Rozebírá jednotlivé pozemky, viz  příloha. 1 (přehled podílů) 

Nejspornější je pozemek 652/3 a 652/4 Bouzov, kde se nachází RD, který jsme získali 

v soudním sporu, bydlí tam pán, který nemá peníze, aby pozemek koupil. 

Burian: Ano, tohle je sporné, on tam teď bydlí, za 2 roky tam už být nemusí a může z toho 

vzniknout stavební parcela, která bude mít jinou hodnotu.  
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Další pozemek je 28/2 Doly, kde skládkujeme dřevo – to by mělo zůstat společné. 

Foltýn: Vše je na zvážení. 

Navara: Já to vše chápu, ale za pár let se tyto sporné pozemky můžou prodat jako stavební a za 

jinou cenu, vy to třeba neuděláte, ale může tam sedět někdo jiný. 

Burian: Chci Vám oběma poděkovat, že jste tu dnes byli a vysvětlili nám to, měl by tu stát 

někdo jiný, dostává peníze, ale neúčastní se jednání a nepodává informace. 

Navara: Chtěl bych Vás požádat, až budete mít jednání, přizvěte i našeho starostu, ať víme co 

se děje. 

Ještě prosím o vysvětlení, jak jste došli k ceně 20 Kč/m2? 

Šmíd: Mezi sebou jsme se domluvili cca 2 roky zpět. 

Burian: Já mám problém se zahradou na Bouzově a s pozemkem, kde se skládkuje dřevo, jinak 

žádný problém s tím nemám. Schválíme záměr, ale poté dořešíme tohle. 

Mikulka: Za mě je tenhle záměr dobře – je to narovnání, udělání pořádku, jen si nerozumíme 

v tom, že každý pozemek má jinou cenu – zahrada, orná půda, cesta,… 

Foltýn: Chtěli jsme se vyhnout tomu, abychom museli dělat na každý pozemek znalecký 

posudek. 

Mikulka: Pro Lukou vychází tohle vypořádání, kromě těch dvou pozemků dobře. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje zveřejnění záměru na zrušení a vypořádání 

spoluvlastnických podílů na pozemcích ve spoluvlastnictví obcí Bouzov, Luká, Hvozd a 

Ludmírov. 

Hlasování: 6 – 0 – 1 (Bc. Navara) 

 

4. Rozpočet obce pro rok 2023 

Starosta seznámil přítomné s Rozpočtem obce pro rok 2023 – 22,457.000 Kč. – viz. příloha č. 

2. 

Jsou tam věci, které teď neovlivníme – energie, apod. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje rozpočet obce pro rok 2023 dle 

zveřejněného návrhu. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

5. Rozpočet ZŠ a MŠ Luká pro r. 2023, střednědobý výhled rozpočtu ZŠ a MŠ Luká 

 a) Rozpočet ZŠ a MŠ Luká pro r. 2023 

Starosta obce seznámil s Rozpočtem ZŠ Luká na rok 2023 – 18,150.000 Kč – viz. příloha č. 3  

Náš podíl bude kolem 2,7 – 3 mil. Kč. Podílíme se více méně na energiích a provozních věcech. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje rozpočet ZŠ a MŠ Luká na r. 2023 dle 

zveřejněného návrhu.  

Hlasování: 7 – 0 – 0 

b) Střednědobý výhled rozpočtu ZŠ a MŠ Luká – viz. příloha č. 4 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu ZŠ a MŠ 

Luká na období 2024 – 2025. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 
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6. Rozpočtová změna 

Starosta informoval o RZ, do výdajové části doplnil výdaj za chodníky od firmy Lakomý Jan, 

a žádost ředitele školy o 50 000 Kč na vodné a stočné. 

Vlček: Podal jsem žádost o dofinancování rozpočtu 2022 na částku 550.000 Kč, to jsou vlastně 

peníze z dotací, které byly poskytnuty na provozní účet, já je musím vyčerpat, ale nemám je. 

Budou se za to kupovat pomůcky.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje rozpočtovou změnu č. 11 /2022 

Zastupitelstvo obce Luká bere na vědomí rozpočtovou změnu č. 10/2022 schválenou starostou  

obce. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

7. Doklady k akci „Posílení vodního zdroje pro obec Luká“ 

Burian: Jedná se o Dodatek č. 2 ke smlouvě k vrtu. Vrtalo se do 30 m, tam byl zdroj vody 5m3, 

Nyní jsme v 60 m, zdroj vody je dostačující kolem 20m3. Tím vznikly vícepráce v hodnotě 

180.000 Kč. Poté jsme také zjistili, že tam není uložen datový kabel, aby se voda mohla 

elektronicky sledovat – ten se uložil do nové cesty od starého zdroje k novému. 

Rec: Je to dělané podle projektu? Byl udělaný hydrogeologický průzkum? 

Burian: Ano, je to dělané podle projektu, akorát byl posunut o 5 m, ale to na to vliv určitě nemá. 

Nyní už se dělaly čerpací zkoušky, odebraly se vzorky, doufám, že po novém roce budeme už 

čerpat vodu. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje Dodatek č. 2 ke smlouvě o dílo ze dne 

26.8.2022 s firmou VK-AQUA Olomouc, s.r.o., IČO: 25371878, zastoupenou Ing. Romanem 

Papicou, jednatelem společnosti, se sídlem Dolní čp. 20, 783 13 Štěpánov na akci „Posílení 

vodního zdroje pro obec Luká“ a pověřuje starostu obce podpisem tohoto Dodatku. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

8. Navýšení vodného a stočného 

Burian: Jelikož ČOV  byla udělaná na dotace, tak ze zákona musíme držet cenu stočného. 

Nemůžeme si ji sami určovat. Nyní jsme pod minimálním limitem, tudíž musíme stočné 

navýšit. Domluvili jsme se, že zdražíme i vodné, a to z důvodu, že obec každý rok doplácí za 

vodu 1 mil. Kč a 300 tis. Kč na odpady. Nově bude cena 60.50 Kč s DPH. 

Dále potřebujeme udělat nějaké úpravy na úpravně vody, máme pořád únik vody ve zdroji od 

Veselíčka. Zítra by měla přijet firma na plynování, snad už závadu najdeme – je tam hrozně 

podmočený terén. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje navýšení stočného v místní části Luká na 

částku 32 Kč/m3 vypouštěné odpadní vody a výši vodného v Luké a jejích místních částí – 

Březina, Javoříčko, Střemeníčko a Ješov na částku 23 Kč/m3 s platností od 1.1.2023. Výše DPH 

bude určena dle platných předpisů. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 
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9. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene 

a) Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-8010439/VB/001 

Burian: Jedná se o připojení elektřiny – RD Pluháček, Ješov. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene – 

služebnosti č. IV-12-8010439/VB/001 s firmou ČEZ Distribuce a.s., IČO: 24729035, se sídlem 

Teplická 874/8, Děčín, zastoupená firmou EMONTAS, s.r.o., IČO: 25883551, se sídlem 

Jiráskova 1273/7A, Olomouc a pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. 

 

Hlasování: 7– 0 – 0 

b) Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby IP-12-

8030925/VB2 

Burian: Přivedení elektřiny k pozemku par.č. 30/5 v k.ú, Ješov. Bude tam stát nový RD. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení 

věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IP-12-8030925/VB2 Luká, Ješov, p.č. 30/5, 

vNN, kNN s firmou ČEZ Distribuce a.s., IČO: 24729035, se sídlem Teplická 874/8, Děčín, 

zastoupená firmou EMONTAS, s.r.o., IČO: 25883551, se sídlem Jiráskova 1273/7A, Olomouc 

a pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. 

 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

10. Vstup do DSO Region Moravská cesta 

a) Souhlas se vstupem 

Burian: Tahle skupina funguje už 6 let. Oproti Mikroregionu Litovelsko jsou tihle trošku 

aktivnější – půjčují např. letní kino, pohybové pódium, kelímky, atd. Vede to p. Arnošt Vogel 

z Haňovic. Poplatek je 15 Kč za obyvatele, Mikroregion Litovelsko 20 Kč. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká souhlasí se vstupem obce Luká do DSO Region 

Moravská cesta, IČO 09944991 a zároveň souhlasí se Stanovami vč. dodatků a příloh Stanov 

DSO Region Moravská cesta v předloženém znění.  

 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

b) Pověření starosty k zastupování obce v DSO Region Moravská cesta 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká pověřuje starostu obce Jana Buriana, k zastupování 

obce Luká v orgánech DSO Region Moravská cesta a pověřuje ho k podání přihlášky ke 

členství v DSO Region Moravská cesta. 

Hlasování: 6 – 0 – 1 (Burian) 

11. Smlouvy zaměstnanců obce 

Burian: Od nového roku k nám nastoupí další 3 zaměstnanci. Na DPS nastoupí p. Petra 

Navarová – chci tam rozšířit nabídku služeb. Na sběrný dvůr nastoupí p. Grohman ze 
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Střemeníčka a p. Spurný z Luké. Pan Grohman bude dělat takového parťáka – bude organizovat 

denní práci. 

Růžička: Bude to tam fungovat stejně? Bude nějaká prodloužená doba otevření? 

Burian: Stejně, ale chceme zavést, že třeba 1x do měsíce bude otevřeno do 19 hodin. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje přijetí nových zaměstnanců p. Václava 

Grohmana, p. Antonína Spurného a p. Petry Navarové od 1.1.2023 a pověřuje starostu obce 

podepsáním pracovních smluv. 

Hlasování: 7 – 0 – 0  

 

12. Platový řád zaměstnanců obce 

Burian: Podmínky jsme nastavili. Došlo k dorovnání starých a nových zaměstnanců. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje nové platové výměry zaměstnancům obce. 

Hlasování: 7 – 0 - 0 

 

13. Webové stránky obce 

Burian: Oslovili jsme více lidí a firem, ale vybrali jsme nabídku od firmy Antee – jsou finančně 

dostupní a spravují stránky i okolních obcí. Stránky jsou přehledné. Pořizovací cena je cca 

50.000 Kč + 600 Kč měsíčně. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje zřízení nových webových stránek obce od 

firmy ANTEE, s.r.o., IČO: 25936557, se sídlem Havlíčkova 1680/13, Praha 1, dle předložené 

cenové nabídky. 

 

Hlasování: 6 – 0 – 1 (Zapletalová) 

14. Mapová aplikace 

Burian: Jsou tam zahrnuty veškeré mapy sítí, pozemky, územní plán, hřbitov, apod. 

Konzultoval jsem to s p. Hamouzovou z Litovle i se starostou z Bílé Lhoty a byla mi 

doporučena. Je přístupná zaměstnancům a částečně i lidem. Pořizovací cena 40 – 50 tis. + 

nějaká správa. 

Růžička: Toto je dobrá věc. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje zřízení mapové aplikace od firmy 

Geomorava s.r.o., IČO: 04415205, Milíčova 2643/13, 796 01, dle předložené cenové nabídky. 

Hlasování: 6 – 0 – 1 (Zapletalová) 

15. Dohoda o pronájmu sálu pohostinství Luká 

Burian: Dohoda je na dvě akce – 3.2. dětský maškarní ples a 18.2. obecní ples. 
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Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje Dohodu o pronájmu sálu a suterénu 

pohostinství Luká na akci dětský maškarní ples a obecní ples v termínech 3.2. – 5.2. a 17.2 – 

19.2.2023 za cenu 20.000 Kč a pověřuje starostu obce podpisem této dohody.  

Hlasování: 7 – 0 – 0 

16. Žádost o pronájem parkovacího stání v hasičské zbrojnici Veselíčko 

Burian: Žádost podal pan xxx, ten měl ústní dohodu s bývalým starostou, aby mohl přes zimu 

parkovat karavan v hasičské zbrojnici ve Veselíčku. Nyní to chce oficiální cestou. Musíme 

zveřejnit nejdříve záměr. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje zveřejnění záměru na pronájem 

parkovacího stání v hasičské zbrojnici ve Veselíčku. 

 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

17. Různé 

a) Územní plán – pořízení nového ÚP 

Burian: Územní plán je na MěÚ Litovel, který nám to brzdí. Potřebujeme ho mít hotový, 

abychom mohli dál plánovat. Proto jsme se rozhodli, že oslovíme „létajícího pořizovatele“, 

který nám ten územní plán dotáhne do konce. Nyní jsou veškeré podklady na MěÚ v Litovli, 

na stavebním úřadě. My nyní zažádáme o předání celého spisu a budeme si ho pořizovat sami 

za pomocí tohoto „létajícího pořizovatele“. S paní jednám, když to dobře půjde tak v 7/2023 by 

mělo být hotovo. Musíme zformovat námitky, zavést je, vyjádřit se, poté udělat veřejné 

projednávání. Poté bude vyvěšeno na úřední desce, a je hotovo. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká rozhodlo o pořizování nového ÚP Luká dle § 6 odst. 

2) zákona 183/2006 Sb. v platném znění. ÚP Luká bude pořizovat Obecní úřad Luká s osobou 

splňující kvalifikační požadavky  pro výkon územně plánovací činnosti dle § 24 odst. 1) zákona 

183/2006 Sb. v platném znění Ing. Michaelou Hlaváčkovou (zvláštní odborná způsobilost dle 

zákona č. 312/2012 Sb. v územním plánování č.:800023762 vydaná Ministerstvem vnitra ČR).  

 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

b) Územní plán – ukončení spolupráce s MěÚ Litovel 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká rozhodlo o ukončení spolupráce s MěÚ Litovel, 

odbor výstavby na pořízení nového ÚP Luká. Nový ÚP Luká bude pořizovat obecní úřad Luká 

dle § 6 odst. 2) zákona č.183/2006 Sb. v platném znění s osobou splňující kvalifikační 

požadavky  pro výkon územně plánovací činnosti dle § 24 odst.1) zákona 183/2006 Sb. 

v platném znění. 

 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

c) Smlouva o dílo – geodetické práce Luká, Březina, Javoříčko, Ješov, Střemeníčko a Veselíčko 

Burian: Jedná se vytyčení sítí, které budeme potřebovat na Olomoucký kraj a na mapovou 

aplikaci GeoMorava. 
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Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje Smlouvu o dílo s firmou Litovelská 

geodezie s.r.o., se sídlem Kysucká 345/15, Litovel, 784 01, IČO: 03464351, zastoupená 

jednatelem paní Ing. Pavlou Hamouzovou na geodetické práce v obci Luká, Březina, Javoříčko, 

Ješov, Střemeníčko, Veselíčko, a to konsolidaci inženýrských sítí a příprava dat pro předání 

inženýrských sítí ve správě obce Luká a pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. 

 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

d) Smlouva o dílo – geometrické plány Střemeníčko a Javoříčko 

Burian: Jedná se o p. xxx a p. xxx – řešíme s nimi směnu pozemků u vodárny ve Střemeníčku 

a druhá věc je žádost p. xxx z Javoříčka o podporu ve věci dořešení majetkoprávních vztahů – 

garáž stojí na obecním pozemku, cesta by měla být na pozemku p. xxx, ale je na pozemku p. 

xxx. Proto jsem požádal p. Hamouzovou, aby vyvolala jednání s těmi lidmi a věci jsme dotáhli 

do konce. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

11. Diskuse 

Burian: 14.12 proběhla schůze ohledně pozemkových úprav. Chtěl bych apelovat na lidi, 

kterých se to týká,  aby se zajímali. Je mylné si myslet, že když se neúčastním, nezajímám se, 

že se mě to netýká. Díky tomu, že obec do toho šla a  když bude 60% vlastníků souhlasit, co se 

stane, tak se to bude týkat i zbývajících vlastníků. Za čím stojíme všichni je, aby každý vlastník 

dostal stejný počet metrů, které má. 11. – 12.1. proběhne celodenní otevřená debata na obci se 

zástupci pozemkového úřadu. 

Kovář Josef: Všichni vlastníci dostali oznámení a měli by si to všichni zkontrolovat v katastru. 

Burian: Každému poté přijde návrh a vy se musíte vyjádřit – pokud ne, tak oni jedou podle 

zákona a dostanete to co oni rozhodnou. 

Burian: Další věc – na Olomouckém kraji vzniká nová akciová společnost Odpady Ol. kraje. 

Každá obec může vstoupit jako akcionář a odpady se budou řešit přes tuto společnost. Do roku 

asi 2030 má skončit veřejné skládkování. Má se to řešit vše přes spalovny. Řešil jsem to se 

starosty z mikroregionu, ale zatím všichni vyčkávají. Neřeší to bioodpad, tváří se to, že by to 

mělo být levnější, ale nevím. Počkal bych. 

Burian: Další problém je transformátor u školy – jede už úplně na max. Topení ve staré budově 

školy je nachystané, že se udělá plynové, ale v dnešní době….. nevím, jestli je to dobrý nápad. 

Nový transformátor bychom si museli udělat sami, investice 1 mil. Kč. 

Spáčil: Další věc, jestli by stačila kapacita plynovodu. Už jak se připojovala škola, tak nám to 

udělalo problém. Kdyby se zvýšil odběr, jestli to plynovod utáhne. Remarku bylo připojení na 

plynovod zamítnuto kvůli nedostatečné kapacitě. Teď chceme dát měření, kolik škola 

spotřebuje – kolik přímotopy berou. Je to na hraně zatížení transformátoru.  

Růžička: Proč to má platit obec? 

Spáčil: Není to jejich zájem. 

Růžička: Vodovod je špatný, je 40 let. Plánujete obnovu? 

Burian: Ano, část, např. před tvým domem budeme dělat rekonstrukci chodníku, tak se to udělá 

s tím. Jinak to není jednoduché, např. pod cestou, to se bude muset táhnout jiným řadem. Nebo 

napojení nového vodního zdroje – ten bude napojen ke stávajícímu zdroji na starý řad, což ho 

bude víc namáhat. Další problém je v pozemcích – věcná břemena, lidi nás  na své pozemky 

nepustí – opravy, atd. V tomto volebním období chci, aby voda byla funkční, aby jí bylo 

dostatek – nabízí se ještě jeden vodní zdroj u Vojtěchova. Luká má denně spotřebu 60m3 vody. 
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Růžička: Bude určen někdo, kdo ČOV bude obhospodařovat? 

Burian: Na čističce nefunguje dmýchadlo a kyslíkové čidlo. Také mám v plánu drobnou 

přestavbu – chybí nám sběrný koš u přítoku do čističky, ten je potřeba. Pan Grohman má 

zkušenosti a bude mít čističku na starosti. Zajistíme mu školení. 

Růžička: Úpravna vody bude? 

Burian: Úpravnu vody máme, ale nefunguje tak jak má. Nyní hledáme někoho, kdo ji plně 

zprovozní. 

Navara: Ohledně čističky – při každém větším dešti máme čističku vyplavenou, lidé mají do 

kanalizace napojenou i dešťovou vodu a to je špatně. 

Burian: To je pravda. Budeme muset pozvat firmu, která zaplynuje splaškové potrubí a zjistí 

se, kdo tam má navedenou i dešťovou vodu – náklady pak zaplatí. 

Vodrážka: Plánujete udělat pouliční lampu i u nás? 

Burian: Do roka budeme dělat výměnu osvětlení a uděláme i u Vás. 

Spáčil: Dotace na to budou vypsané v lednu. 

Burian: Zakládáme klub seniorů, předsedu bude dělat p. Studená. 

 

 

 

19:42  starosta ukončil diskusi, poděkoval za účast zastupitelům a občanům a pozval občany na 

koncert ve Střemeníčku a novoroční ohňostroj v Luké a Ješově.  

 

 

Zapisovatel:       Ověřovatelé:                         

 

 

 Starosta:       Místostarosta: 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


